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Svenska Brukshundklubbens 

utskott för prov och tävling 

 

  



 

Sammankallande Arne Jonsson hälsade alla välkomna och förklarades mötet öppnat.  

Stefan Tunér valdes att tillsammans med mötesordföranden justera dagen protokoll. 

 
Utskottet beslutade godkänna dagordningen efter att en dubblett av en punkt tagits bort. 

Förelåg utskottsprotokoll nr 8 från den 2022-09-05. 

Utskottet beslutade att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 

a. Dispensansökningar 

Utskottet konfirmerade de ansökta dispenser som inkommit under perioden  

2022-09-05 –2022-10-17. (Bilaga 1, ej här) 

b. Ansökta avauktorisationer 

Utskottet konstaterade att det inte fanns några ansökta avauktorisationer. 

c. Förbud att använda rallylydnadsskyltar 2014 eller äldre 

Utskottet konfirmerade det mailbeslut som tagits gällande förbud att använda 

rallylydnadsskyltar från 2014 eller äldre vid tävling. 

 

UG Rallylydnad informerade att färgsättning och layouten är helt annorlunda. 

Om klubbarna vill använda dessa till träning är upp till klubben, men dessa 

skyltar är inte Ok att ha vid tävling. 

d.  Yttrande angående skrivelse skyddslicenser 

Utskottet konfirmerade det mailbeslut om Utskottets yttrande till 

förbundsstyrelsen (FS) gällande frågeställningar om skyddslicenser som 

inkommit via skrivelse från distriktsforum. 

a. UG bruks  

Förelåg minnesanteckningar från möte nr 9/2022. 

UG bruks informerade att de efter SM i Dalarna nu håller på med utvärdering om 

detta. UG:t arbetar vidare med varma hundar. 

b. UG lydnad 

Förelåg inga minnesanteckningar. 

UG lydnad informerade att de hade regelkonferens i helgen som blev mycket lyckad 

och de fick där även till en bra start på nästa regelrevidering redan nu. Till nordiska 



 
mästerskapet saknas det arrangör och från årsskiftet finns ingen landslagledaren.  

 

c. UG rallylydnad  

Förelåg inga minnesanteckningar. 

UG rallylydnad informerade att de hade domarkonferens för några helger sedan som 

fungerade mycket bra. Bra bedömningskriterier togs fram. Arrangörskompendier 

arbetas det med. Det har arrangerats ett distriktsmöte med genomgång av nya 

reglerna och planering av domarutbildningar. I år har 16 stycken nya domare 

examinerat. 

d. UG IGP 

Ingen representant fanns närvarande. 

 

e. UG IPO-R 

Förelåg minnesanteckningar från möte nr 9/2022. 

UG IPO-R informerade om att de skickat in sina aktivitetsplaner för kommande år 

och att de ska anordna en domarutbildning nästa år.  

f. UG drag 

Förelåg inga minnesanteckningar.  

UG drag informerade att de haft SM i Grängesberg förra helgen med 500 startande. 

Det var fina tävlingar med bra spår. Scandinavian Open i barmark har för första 

gången arrangerats och i år arrangerades detta i Finland. 

g. UG mondioring 

Förelåg inga minnesanteckningar. 

UG mondioring har varit i Spanien på FCI VM. I klass 1 kom Sverige på en 14:e 

plats av 18, i klass 2 kom Sverige på en 8:e plats av 16. Banan i klass 3 innehöll 

flera svårigheter. Endast de 8 första ekipagen klarade godkända resultat. För 

att vara godkänt behöver man ha minst 300 poäng. I klass 3 kom Sara Fröse 

Köhler och Daneskjold Plikta på en 23:e plats av 53.  

h. Rapport från förbundsstyrelsen 

Arne Jonsson rapporterade att tidigare generalsekreteraren (GS) Adam Bergsveen 

slutat på sin post. Anneli Hultman ur förbundsstyrelsen (FS) är uttagen att 

tjänstgöra som konsult tills ny GS kan anställas. Anneli Hultman har avgått ur FS i 

ock med detta konsultuppdrag. 

i. Rapport från förbundskansliet 

Handläggare Emelie Hörman rapporterade att hon har ganska mycket just nu då hon 

ska lära upp handläggare Agneta Olsson inför hennes övertagande av 

hundägarutbildning och även samtidigt sköta arbetsuppgifterna på prov och tävling 

som tillhört Janna Myhre.  

Utskottet tackade för informationen. 

a. Ekonomiskt utfall 

Till mötet fanns ekonomisk utfallsrapport gällande fram till och med augusti 2022. 

Utskottet kan konstatera att kostnaderna från flera av de mästerskap som vi haft 

landslag uttagna till ännu inte finns medräknade i utfallet, utan dessa tillkommer 

senare.  



 
b. Verksamhetsplan 2023 - 2024 

Deadline för utskottens förslag till verksamhetsplan och budget 2023 och 2024 - är 

framflyttad till 2022-10-31. Men alla UG har blivit uppmanade att skriva ned alla 

sina aktiviteter på aktivitetsplaner tills 2022-10-19 så att Peter Lind kan 

sammanställa all verksamhet till FS möte i november. 

c. Uppföljning av mål och fokusområden 

Utskottet konstaterade att den senaste verksamhetsuppföljningen är inskickad till FS 

2022-09-16.  

 

a. Striktare hantering Ansökan prov 

Ärendet bordlades 

b. Ändring av minsta antal starter vid rallylydnadstävlingar 

Ärendet bordlades 

c. Ny representant i Nordic Committe 

Anna Haeggblom Bjellå i UG bruks önskar kliva av som Sveriges representant i 

Nordic Committe. UG bruks vill i stället föreslå att Matti Kumpula, som varit 

representant i Nordic Committe då han satt med i UG Bruks, ska ersätta henne. 

Matti är införstådd med att han kommer att ”bolla” eventuella nya 

formuleringar i anvisningar med UG Bruks. 

Utskottet beslutade att till FS föreslå Matti Kumpula. 

 

 

Förelåg inkomna skrivelser enligt: 

a. Protokollsutdrag från FS 

FS § 223 Ny sammankallande i UG IGP 

FS § 234 Ändring av regelrevideringsprocessen 

b. Skrivelse angående skyddslicenser 

Skrivelse från distriktsforum som FS fått yttrande om av Utskott för prov och 

tävling. Samma som i § 127 d) i detta protokoll.  

c. IRO NRO info nr 9 och nr 10/2022 

Förmedlade till sammankallande i UG IPO-R och räddningshundhandläggare på 

förbundskansliet. 

d. FCI VM i IGP-FH 2023 

Från SKK via VM-arrangören meddelades att FCI VM i IGP-FH kommer att 

arrangeras 2023-05-15--20 i Finland.  

e. Minnesanteckningar FCI Utility Dog 

Minnesanteckningar från den svenska delegaten vid FCI Utility Dogs Commissons 

möte 2022-09-12. 

Utskottet tackade för skrivelserna, noterade hanteringen av dessa, och lade dem sedan 

till handlingarna. 



 

Utskottet konstaterade att skrivelsen gällande ålder för att få licensen är skickad till SKK/PtK 

från FS. Se § 135 d i detta protokoll. 

 

Utskottet konstaterade att det inte fanns några ärenden till FS. 

 

Utskottet konstaterade att det inte fanns några övriga ärenden. 

a. Varma hundar – uppföljning 

Uppdrogs vid förra mötet till alla UG att hjälpa till att finna en sammankallande till 

arbetsgruppen som av Utskott för avel och hälsa är utsedd och där Peter Lind är en 

av gruppmedlemmarna. Gruppen ska hantera att vara sund med hund och dit hör 

detta med att se över så vi inte pressar hundar för hårt i varma väder. 

Det uppdrog även vid förra mötet att UG bruks ska fortsätta att arbeta fram sina 

egna dokument gällande detta. 
 
Utskottet konstaterade att inga förslag på sammankallande har inkommit. 

Uppdrogs därmed till Peter Lind att kontakta utskott för avel och hälsa. 
 

b. Fasta kvalperioder för SM uttagning i rallylydnad  

Bordlagt ärende från förra mötet. 

UG rallylydnad skulle vilja ha fasta kvalperioder för SM uttagningarna, men 

eftersom SM ska samordnas med lydnaden berör detta bägge grenarna.  

Utskottet uppdrog till UG lydnad och UG rallylydnad att samordna detta.  

c. Veterinärintyg vid återbud till tävling  

Uppdrogs återigen (ärendet var uppe vid utskottets möte nr 7/2022 § 98 f.) till alla UG 

att utse en person som ska kunna ingå i den arbetsgrupp som ska utses att arbeta ihop 

samstämmiga anvisningarna inom alla sporter.   

d. Regelrevideringen - uppföljning 

1) Uppföljning efter FS kontakt med SKK 

FS har till Svenska Kennelklubbens prov och tävlingskommitté (SKK/PtK) skickat 

en skrivelse gällande Utskott för prov och tävlings önskan att de river upp sitt beslut 

kring ålder på förare vid tävlande med skyddshund för alla skyddsgrenar. Detta då 

två av tre UG:n inom utskottet, som har skyddsmoment i sina sporter, inte har 

samma ålder på förare i sina regler.  

e. Korrektur av reglerna 

UG bruks Anna Haeggblom Bjellå anser att regelkorrekturhanteringen behöver 

åtgärdas i framtiden. 

Utskottet kommer att ha med sig detta vid kommande regelkorrekturhantering.   

 



 
f. Undanta funktionärer från lottning – uppföljning 

Janna Myhre har till SKK/PtK:s framfört frågan om funktionärer får undantas 

vid bortlottning vid tillexempel rallylydnad och lydnad, men fortfarande har 

inget beslut i ärendet kommit. 

g. Landslagskläder 

Arne Jonsson har gett Therese Strate i uppdrag att ta in offert från större 

leverantörer att köpa in landslagskläder ifrån. Han har också börja ta kontakt 

med landslagen om vilka kläder man har behov av.  

Handläggare Emelie Hörman kommer sedan att ta över hanteringen av 

landslagskläder då handläggare Janna Myhre slutat i Utskottet för prov och 

tävling.  

Utskottet konstaterade att nästa möte är ett fysiskt möte på Verksamhetskonferensen på 

Arlanda 2022-11-11--13. 

Arne Jonsson tackade de närvarande för mötet och därefter förklarades mötet avslutat. 

 

Justerare Justerare Vid protokollet 

Arne Jonsson Stefan Tunér Camilla Hjort 

Mötesordförande 

Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på mötet. Beslut som fattats kan dock 

bli föremål för ändring av Svenska Brukshundklubbens förbundsstyrelse (FS). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


